
  

 

 

 

Herman Vlug 

BC Victoria 

20 maart 2025  

Versie 1.0 (definitief) 

 

Jaarverslag 2024 



Jaarverslag 2024             Pagina 2 van 26 
 

Van de Voorzitter ............................................................................................................... 3 

Vaststellen notulen ALV 2024 (zie bijlage Verslag ALV 20 maart 2024) ............................... 4 

Algemeen ........................................................................................................................... 5 

Ontwikkeling ledenaantal ......................................................................................................................................... 5 
Ontvallen (ex) leden ................................................................................................................................................. 5 
Ontwikkeling ledensamenstelling ............................................................................................................................. 5 
Opkomstcijfers tot en met 2024 ............................................................................................................................... 6 

Bestuursapparaat ............................................................................................................... 7 

Commissies ........................................................................................................................ 8 

TeCo .......................................................................................................................................................................... 8 
BarCo ...................................................................................................................................................................... 11 
Communicatie ......................................................................................................................................................... 12 
Evenementen .......................................................................................................................................................... 12 
Bouw ....................................................................................................................................................................... 13 

Aanvullende activiteiten .................................................................................................. 13 

Lief&Leed: Ria Vermeij ........................................................................................................................................... 13 
Beheer clubgebouw: Klaas Kuik .............................................................................................................................. 14 
Kascommissie: Do Sahuleka en Annemieke van den Boogaard ............................................................................. 14 

Woerdense Bridge Kroegentocht 2024 ............................................................................ 15 

Vrijwilligers BBQ 2024 ...................................................................................................... 16 

Clinic voor Ria Burggraaf door Danny Molenaar .............................................................. 17 

Financiën .......................................................................................................................... 19 

Doorkijkje 2025 en verder ................................................................................................ 20 

Bijlagen ............................................................................................................................ 22 

Verslag ALV 20 maart 2024 .................................................................................................................................... 22 
Verslag financiën (resultaat, begroting en balans) ................................................................................................. 26 

 
  



Jaarverslag 2024             Pagina 3 van 26 
 

Van de Voorzitter 
Voor u ligt het jaarverslag van Bridgeclub Victoria 2024. Veel leesplezier en dank aan allen die daaraan hebben 
bijgedragen. 
 
Vergrijzing is een wereldwijd probleem in de bridgesport, niet alleen bij ons. Het lijkt moeilijk jongeren voor de 
sport te interesseren. Het is vooral een imago probleem. We zouden een promotiefilm moeten hebben, zoals de 
schaaksport  had, die voor een hype bij de jeugd zorgt, of, we moeten de spelregels veranderen, zoals ook in de 
schaaksport het geval is (de stukken staan niet meer allemaal op een vaste plaats bij de opening). De Bridgebond 
buigt zich over het probleem en zoekt naar oplossingen. Wij proberen ons steentje eraan bij te dragen, maar 
makkelijk is en wordt het niet. 
 
Door de vergrijzing blijft het lastig voor ons om voldoende vrijwilligers te vinden voor de vele kleine en grote 
taken die bij een vereniging horen. Zo komen soms veel taken op enkele schouders. Ik moet er wel gelijk bij 
zeggen, dat sommigen het ook lastig vinden om die taken te delen. Dus is het aan onszelf om met zijn allen een 
actief beleid te voeren om te zorgen voor een goede taakverdeling, zodat er bij uitval altijd direct een opvang is. 
Verder heb ik voor u alleen positief nieuws. 
 
Het afgelopen jaar is heel goed gegaan. Er is veel gebridged in de competitie. Er waren veel evenementen en veel 
enthousiaste bezoekers, ook van buiten de vereniging. De baromzet was hoog en de verhuur aan derden 
succesvol (op één keer na toen de huurders voor overlast in de buurt zorgden). De grote investering in het 
binnenklimaat is met succes afgerond. De plannen voor verder onderhoud aan het gebouw staan in de steigers. 
En minstens net zo belangrijk, we hebben er de middelen voor beschikbaar. We staan er financieel goed voor. 
Omdat we voldoende middelen hebben, kunnen we u dit jaar een verlaging van de contributie en/of een 
verlaging van een deel van de consumptieprijzen voorstellen. Ik verwacht niet dat daar leden tegen zullen zijn. 
 
Ik wens u weer een fijn bridgejaar! 
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Vaststellen notulen ALV 2024 (zie bijlage Verslag ALV 20 maart 2024) 
In de notulen van de vorige algemene ledenvergadering zijn in de afsluitende rondvraag nog een aantal vragen 
door de leden gesteld waarop niet direct antwoord kon worden gegeven en deze antwoorden staan nu onder de 
gestelde vraag: 
 
a. Een duidelijke en meer door de zaal verspreide tafelindeling; 

Antwoord: 
De TeCo heeft de tafelindeling opnieuw opgezet en hangen inmiddels ook in de zaal. 

b. BC Victoria staat bij Beweegteam Woerden en in het activiteitengids met kwikbridge vermeld; 
Antwoord: 
De tekst in de activiteitengids is aangepast. 

c. Er wordt nog maar weer eens op gewezen dat er bepaalde hygiënische gedragsregels zijn. Het is bv 
ontoelaatbaar dat mensen ongebreideld hoesten zonder anderen te vrijwaren van rondvliegende bacteriën.  
Antwoord: 
In de corona periode waren een aantal gedragsregels van kracht die eigenlijk nu nog steeds gelden. Goede 
hygiëne helpt om verspreiding van ziektes te beperken en kan voorkomen dat anderen ziek worden. Was 
daarom vaak en goed uw handen met water en zeep en ventileer binnenruimtes.  
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Algemeen  

Ontwikkeling ledenaantal 
De ontwikkeling van het ledenaantal geeft een meer positief beeld. In 2024 is het aantal leden over de 200 
geweest maar hebben op 1 januari 2025 14 leden het lidmaatschap (over het algemeen om gezondheidsredenen) 
opgezegd waardoor het aantal leden gelijk is gebleven. Hierbij de kanttekening dat het aantal inmiddels weer aan 
het toenemen is. 
 

2008 2010 2012 2014 2016 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024 2025 

200 207 211 236 262 226 227 217 207 201 175 185 185 

Ontwikkeling ledenaantal (aantallen per 1 april van het jaar) 

 

Ontvallen (ex) leden 
In het verslagjaar ontvielen ons de (ex) leden: Bert van Vreeswijk (15 maart 2024, 74 jaar), Annie Nonner (6 april 
2024, 99 jaar), Arie Hardijzer (26 september 2024, 83 jaar), Ad Valk (25 december 2024, 79 jaar) en Eef van 
Ravenzwaaij (1 januari 2025, 80 jaar). Van Bert van Vreeswijk en Ad Valk is geen verdere informatie beschikbaar 
en is ook geen nieuwsflits van geweest. 
 

   
 
Ontwikkeling ledensamenstelling     
Het is al langer bekend dat de ledensamenstelling vergrijst. De leeftijdscategorie tot 65 jaar loopt terug, terwijl de 
groepen tot 70 en tot 75 gestaag groter worden. De groep 75 plussers is stabiel gebleven. Ongeveer de helft van 
de leden valt inmiddels in de categorie 75 plus.  
 

 
 
Ons oudste lid is Piet Elmers gevolgd door Coby Kooijman.  De jongste leden zijn Ingrid Berens en Claudia van der 
Kaaden. De gemiddelde leeftijd van de bij de bridgebond aangesloten leden is 74,4 jaar. Wij als Victoria zitten er 
met 75 jaar net boven.     

Leeftijdscategorie 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024

tot 65 jaar 25% 26% 23% 17% 17% 17% 14% 14% 11%

65-70 23% 22% 24% 18% 19% 19% 18% 18% 20%

70-75 26% 26% 30% 32% 29% 32% 25% 21% 22%

boven 75 jaar 26% 26% 23% 33% 35% 32% 43% 47% 47%

Ledenaantallen 262 242 226 227 207 201 175 185 185
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Opkomstcijfers tot en met 2024     
Uit onderstaande tabel met de opkomstcijfers tot en met 2024 is het volgende te concluderen: 
 

 De opkomst op de speelmomenten maandag- en donderdagmiddag èn de maandagavond zijn fors gestegen. 

 Het gemiddeld aantal keren dat een lid in een jaar speelt is meer dan verdubbeld. 

 De opkomst op de andere speelavond (was dinsdag, werd vrijdag en is nu woensdag) is ten opzichte van het 
peiljaar 2014 licht toegenomen, maar wijkt behoorlijk af van de andere speelmomenten. 

 
Uit deze opkomstcijfers kun je afleiden dat er in de komende jaren behoefte gaat ontstaan aan een extra 
speelmoment (op een middag) en moeten wij vanuit de club gericht sturen op het verbeteren van de opkomst op 
de woensdagavond. 
 

 
 

   

Jaar MaMi MaAv DiAv WoMi WoAv DoMi VrMi VrAv ZaAv ZoMi ZoAv Totaal % 1) Lid 2) % 1)

2014 1097 2100 1494 1072 5763 100,0% 236 100,0%

2015 951 1994 1441 1043 5429 94,2% 245 103,8%

2016 1141 1897 1434 1145 5617 97,5% 262 111,0%

2017 1069 1713 1314 1137 5233 90,8% 242 102,5%

2018 1033 1599 1234 1194 5060 87,8% 226 95,8%

2019 1240 1555 1166 1355 5360 93,0% 227 96,2%

2022 2380 1726 814 1796 428 7144 124,0% 201 85,2%

2023 2814 2310 28 1308 2070 48 244 8822 153,1% 185 78,4%

2024 3424 2646 28 1162 2632 130 58 52 344 60 10.536 182,8% 185 78,4%

Opkomstcijfers 2014-2024

Opkomst per speelmoment in relatie tot ontwikkeling ledenaantal

1) in % t.o.v. 2014 en 2) aantal leden per 1 januari van dat jaar



Jaarverslag 2024             Pagina 7 van 26 
 

Bestuursapparaat 
Aan het einde van het verslagjaar heeft het bestuur de volgende samenstelling: 
 
Voorzitter:   Petra de Jong 
Secretaris:   Herman Vlug 
Penningmeester:  Jan Hogenes 
Lid-Voorzitter TeCo:  Agatha van Baalen 
Lid- Voorzitter BarCo:  Annemieke Roos  
 

 
Van links naar rechts: Agatha van Baalen, Annemieke Roos, Herman Vlug, Petra de Jong en Jan Hogenes 

 
Tijdens de ALV van 2025 nemen wij afscheid van Jan Hogenes, Annemieke Roos en Agatha van Baalen als 
respectievelijk penningmeester, voorzitter BarCo en voorzitter TeCo. Het bestuur stelt voor om als nieuwe 
penningmeester Rob van de Haar te benoemen en twee nieuwe bestuursleden. Petra wil nog een termijn als 
voorzitter aangaan. 
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Commissies 
Het bestuur wordt formeel bijgestaan door een aantal commissies. Per commissie de samenstelling op 1 januari 
2025 met een vermelding van hetgeen in 2024 is gebeurd. 

TeCo 
Aan het eind van het verslagjaar bestaat de TeCo uit Agatha van Baalen (voorzitter), Ruud de Heij (vice voorzitter), 
Barbara Fontijn en Frits Welling. In 2024 heeft de TeCo 7x vergaderd. 
 
Het Jaarprogramma loopt van 1 september tot en met 31 augustus van ieder jaar. In dat jaar zijn er 3 series van 6 
zittingen AB en 3 series van 5 zittingen butler die gehouden worden op alle 4 wekelijkse speelmomenten. Naast 
10 weken zomercompetitie worden de resterende zittingen met de bekercompetitie opgevuld. 

De zomercompetitie was dit jaar met promotie-degradatie per keer. Na de laatste zitting werden de individuele 
scores per paar bepaald. De nummers 1 en 2 uit de A en B kregen een kleine verrassing na de 9/10 speelrondes. 

De bijzondere zittingen met Pasen, Sinterklaas en Oud&Nieuw zijn in samenwerking met de evenementen- en de 
barcommissie gehouden. De beide Kerstdrives, aangeboden door het bestuur, werden in samenwerking met alle 
commissies gehouden. 

Bestuurszaken 
Frits Welling heeft de TeCo vanaf september 2024 vertegenwoordigd in het Bestuur in verband met persoonlijke 
omstandigheden van de TeCo Voorzitter. De TeCo heeft meegewerkt aan het opstellen van het Meerjaren 
Scholingsplan 2024-2027. 

 
Apparatuur 
De TeCo heeft een nieuwe computerkast en laptop aangeschaft. De apparatuur was verouderd geraakt en de 
programmatuur (het Rekenprogramma) nam veel tijd. Weliswaar ontstond toen een nieuw probleem. De App 
Bridgemates werkte niet meer. Ondanks veel inspanningen lukte dit pas na 2 maanden. Al die tijd zaten 
Victorianen die zich geabonneerd hadden op de App Bridgemates, met een niet functionerende App. 
 
Wedstrijdtafel 
De wedstrijdtafel draait op de maandag- en donderdagmiddag met Carolien Meijer en Anny Schutten. Op de 
maandagavond met Ruud de Heij en op woensdagavond met Agatha van Baalen. Als arbiter is Agatha degene die 
nagenoeg alle dagdelen aanwezig is. Het aantal leden dat als arbiter kan optreden is best wel groot binnen de 
club. Denk hierbij aan Ruud de Heij, Tjeerd Homsma, Joop van Steenderen, Janny van Kersen, Frans Minjon, Petra 
de Jong en Wim Teunissen. Dus het lijkt een kwestie van indelen om op ieder speelmoment een of twee goede 
arbiters te hebben waardoor Agatha ontlast wordt. Het aantal leden dat de taken van wedstrijdleiding en 
arbitrage kunnen vervullen neemt toe, maar kan nog steeds beter. Onze doelstelling is om elk dagdeel zelfstandig 
te laten draaien door meerdere teams, dus wedstrijdtafel en arbiters. De TeCo roept de leden nog steeds op om 
zich te melden voor de onderstaande opleidingen. We hebben echt nog meer mensen nodig, nu en in de 
toekomst.  
 
Opleidingen Technisch Kader 

 De BasisVaardigheden Organiseren (BVO) en BasisVaardigheden Arbitreren (BVA), die door middel van e-
learning wordt aangeboden. Dit is een kennismakingscursus om te zien of de materie je aanspreekt of niet. 

 Opleidingen Clubleider Organisatie (CO), Clubleider Organisatie+ (CO+), Clubleider Arbitrage (CA) en 
Clubleider Arbitrage+ (CA+). Deze cursussen zijn fysiek te volgen cursussen. 

 Opleiding docent Bridge. Voor deze opleiding heb je kennis van CO en CA nodig. Ook deze cursus is een 
fysieke cursus, waarbij ook stage dient te worden gelopen. 

In 2024 hebben Barbara Fontijn, Claudia van der Kaaden en Herman Vlug de opleiding Clubleider Organisatie (CO) 
met succes gevolgd. Petra de Jong is voor de cursus Bridgedocent geslaagd en heeft de opleiding BVA en BCO met 
goed gevolg afgerond. 
  
 
Opleidingen 
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Er vond dit jaar een beginnerscursus plaats, die gestart was in het najaar 2023 met Ruud de Heij als docent. Direct 
aansluitend gevolgd door de vervolgcursus die ook door Ruud gegeven werd en (is ge)start op 8 februari 2024. 
Diverse leden hebben geholpen als tafelbegeleiders, waaronder Agatha van Baalen, Jan Maas en Els Souwerbren. 
Bekeken gaat worden of de combinatie van beginners- en vervolgcursus zo kort na elkaar een handige combinatie 
is. Door omstandigheden is het niet gelukt in het najaar 2024 wederom een beginnerscursus te starten. Deze is 
inmiddels wel gestart op 6 februari 2025 met 16 deelnemers. 
 
Bijscholingen Technisch Kader 

 
Het District Utrecht organiseert elk jaar bijscholingsdagen voor het Technisch Kader. Dit keer een bijscholing 
georganiseerd door het District Utrecht en de Vereniging van Bridgedocenten. Agatha volgde deze zeer 
interessante middag. 
 
Begeleiding nieuwe en bestaande leden 
Afgelopen jaar is er veelvuldig gebruik gemaakt van de diensten van Carolien en Agatha voor invallers en de 
zoektocht naar vaste partners voor (nieuwe) leden. 
  
PR 
De zomerzittingen, de vrijdag- en zondagdrives en de cursussen werden aangekondigd via de krant, de mail en de 
sociale media. De leden werden via een nieuwsflits op de hoogte gebracht van de activiteiten. 
 
Uitleenbibliotheek 
Gertie van Pinxteren verzorgt de uitleenbibliotheek van Victoria. De TeCo verleent hulp bij het uitlenen. 
 
Kofferbridge 
De TeCo leent koffers voor thuis bridgen uit. De inhoud is verzorgd door Ton Wolswijk. 
 
Evenementencommissie 
Barbara Fontijn heeft namens de TeCo zitting in de Evenementencommissie. De TeCo ondersteunt de 
speelmomenten die georganiseerd worden door de Evenementencommissie door het dupliceren van spellen en 
het leveren van wedstrijdleiding en arbiters.  
  
4-tallen 
Het 4-tallen is in september weer van start gegaan met uiteindelijk 3 teams. We hebben 1 team in de 1e klasse en 
2 teams in de 2e klasse. Zij spelen veelal 12 wedstrijden, zowel uit- als thuiswedstrijden. Door een nieuwe indeling 
bij het district Utrecht bleek dat voor ons uit te pakken dat alle 5 de thuiswedstrijden in het najaar plaatsvonden. 
De thuisspeelavond is op woensdagavond. Dit betekende dat er regelmatig (te) weinig bridgers overbleven om te 
bridgen. Bekeken moet worden of de 4-tallenavond op de woensdagavond moet worden gehandhaafd. Het 
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district Utrecht wil de teruggang van het 4-tallen ombuigen door in de beginnerscursussen hieraan aandacht te 
besteden. Ook wil zij een opstapklasse 4-tallen opzetten. 
  
Bekerwinnaars 
Winnaars van de maandagmiddag DD beker zijn: Ada van Maurik en Cis Vermeulen. 
Winnaars van de maandagavond de Rijnzicht beker zijn wederom: Ruud de Heij en Ton Postmus. 
Winnaars van de woensdagavond Jaap van Breukelen beker zijn: Coby van der Horst en Wil Lamboo. 
Winnaars van de donderdagmiddag Woerdense Courant beker zijn: Ton Postmus en Henk van der Vegt. 
  
Lokaal SportAkkoord 
BC Victoria is door Agatha van Baalen vertegenwoordigd in de werkgroep Ouderen en de Kerngroep. De 
uitvoering van het Lokaal SportAkkoord van de Gemeente Woerden is neergelegd bij het Beweegteam Woerden. 
Ook in 2024 is een Activiteitengids voor 55+ uitgegeven en er is een ansichtkaartenactie als promotiemateriaal 
ingezet om mensen uit te nodigen om twee keer mee te gaan met een lid van de vereniging. Bovendien zijn er 3x 
per jaar paginagrote advertenties geplaatst in de Woerdense Courant Het Kontakt om leden te werven. 
Een A3-flyer is gemaakt als kort overzicht van alle activiteiten. 
 
 Koningsspelen 

 
 
Victoria heeft voor het eerst meegedaan aan de Koningsspelen. Uiteindelijk kwamen er 14 en 16 leerlingen en 2 
leerkrachten van de Andersenschool tegelijkertijd. De leerkrachten schoven ook aan, zodat we 1,5 uur 
jeugdbridge met 8 tafels hebben gespeeld. De sfeer was goed en de leerlingen enthousiast. Iedereen kreeg een 
drankje en een versnapering en aan het eind kreeg iedereen een spel kaarten mee. De TeCo bedankt Annemieke 
Roos, Thea van Wijk, Francine Staatsen en Herman Vlug als vrijwilligers van die dag. 
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De Toekomstdrive 
Aan de Toekomstdrive deden dit jaar onze cursisten Jan Huijgen en Aad Duijndam mee. Zij werden 1e in de 1e 
jaarsklasse. 
 

 
 

 
 
Speerpunten 2025 
 
Voor dit jaar zijn de doelstellingen van de TeCo zoals opgenomen in het Meerjaren scholingsplan: 

 Verbreden Technisch Kader, zodat we het aantal speelmomenten kunnen handhaven en mogelijk uitbreiden. 
Vooral het volgen van de Opleiding Clubleider Arbitrage (CA en CA+) is een grote wens voor de korte termijn. 

 Bestaande en nieuwe leden samenbrengen in een nieuw partnership. 

 Organiseren van een beginners- en vervolgcursus bij voorkeur jaarlijks (onafhankelijk van BC Acol). 

 Organiseren van verdiepingscursussen voor de (ver) gevorderde bridger binnen onze club. 
Dit jaar hebben wij een clinic mogen volgen met als thema signaleren. Deze clinic werd gegeven door Danny 
Molenaar, team NL lid en was gewonnen door Ria Burggraaf. Zie verderop de paragraaf waar deze clinic 
wordt beschreven.  

BarCo 
Aan het eind van het verslagjaar bestaat de Barcommissie uit Marga Vergeer (planning bardienst), Betty Verheul 
(inkoop en begeleiding op de middagen) en Annemieke Roos (inkoop en coördinatie verhuur). 
  
Onder leiding van Marga loopt de bardienst heel soepel. Gezien de leeftijdsopbouw van onze club is het logisch 
dat er steeds minder mensen beschikbaar zijn voor de bar. Mede daarom is er een en ander gewijzigd met 
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betrekking tot de bardienst. Voortaan heb je bardienst op de avond dat je speelt. Dit betekent ook dat als je 2 
avonden speelt, je op beide avonden bardienst doet. Daar staat tegenover dat de bardienst altijd mee mag spelen 
als zij dit wenst, eventueel voor 3 spellen per ronde. De afkoopregeling is in de loop van 2024 afgeschaft. Dit 
betekent dat je zelf voor een invaller moet zorgen als je geen bardienst wilt doen. 
 
Het kassasysteem is  een succes en levert vooral voor de penningmeester veel voordelen op, met name voor de 
btw-aangifte. De verhuur levert veel extra inkomsten op. Naast de schaakclub hebben we in 2024 ons gebouw 16 
keer verhuurd. O.a. aan de Zonnebloem, het Thuishuis, Vereniging van Eigenaren en de caravanbridgeclub. Die 
laatste heeft zelfs 2 weekenden bij ons gebridged en heeft nu al weer gereserveerd voor 2026.  Dit heeft aan huur 
1125 euro opgeleverd en aan baromzet ongeveer 2500 euro. Gelukkig beschikken we ook over een pool aan 
helpers voor de bardienst bij verhuur.  Hiervoor hebben we afgelopen jaar een groeps-app aangemaakt en dat 
werkt heel goed. 
  
Het resultaat van de baropbrengst is hoog, doordat de BarCo zelf de inkoop doet en gebruik maakt van de vele 
supermarkt aanbiedingen. Hoewel het veel werk is (ook voor de penningmeester door de vele kassabonnen), is de 
opbrengst positief. 
 
 We hopen er in 2025 met ieders hulp  weer een mooi jaar van te maken. 

Communicatie 
Aan het eind van het verslagjaar bestaat de communicatie commissie uit Carolien Meijer (voorzitter), Gerjan van 
den Boogaard (fotograaf) en Herman Vlug (webmaster).  
 
De communicatie over het jaar 2024 bedroeg 37 nieuwsflitsen (per toeval gelijk aan het aantal van vorig jaar). 
Genoemde nieuwsflitsen, zo nu en dan afgewisseld door een berichtje Van de Voorzitter, zijn best belangrijk 
omdat de leden die niet regelmatig op de club aanwezig zijn, toch op de hoogte blijven van wat er binnen onze 
club gebeurt. 
Daarnaast zijn we zo veel mogelijk naar buiten getreden ten einde onze club ook aan de buitenwereld te 
presenteren waardoor de naamsbekendheid is vergroot en ons imago verder verbeterd is. Hiermee wordt onze 
club nog toegankelijker voor potentieel nieuwe leden. Onze evenementen zie je regelmatig terug in de 
Woerdense Courant, Facebook en Google naast de vermelding van deze evenementen op de webpagina van de 
bridgebond. 
 
Speerpunten 2025 
Voor dit jaar zijn de doelstellingen van de communicatie commissie: 
 

 Verder promoten van evenementen met ‘open’ inschrijving. 

 Vergroten naamsbekendheid en verder verbeteren imago BC Victoria. 

 Verbeteren bezetting van de woensdagavond. 

 Introduceren van een vast speelmoment op één van de nog beschikbare middagen. 

Evenementen 
De Evenementencommissie (EC) bestaat uit 5 leden: Rian Aben, Annemieke van den Boogaard, Dineke van den 
Heuvel, Carolien Meijer (voorzitter) en Barbara Fontijn. Barbara begon als tussenpersoon tussen de EC en de 
TeCo, maar is inmiddels een volwaardig lid van de EC. 
 
We hebben afgelopen jaar de nodige evenementen georganiseerd. Dit heeft o.a. geresulteerd in een stijgende lijn 
van bezoekers ‘van buiten’. Hiermee hebben we ook ons steentje bijgedragen om meer inkomsten te genereren 
voor de club.  
 
De evenementen van 2024 waren: 
 

 bridgedrives op de eerste zondagmiddag van januari, februari, maart (met lunch), oktober, november en 

december 

 in de week van 25 maart 4x paasdrives 

 20 april Victoria Dinner Drive 
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 4x vrije inloop op de laatste vrijdagmiddag van mei, juni, juli en augustus 

 21 september Victoria Dinner Drive 

 17 november Goede Doelendrive 

 24 november Clinic van Danny Molenaar, lid van TeamNL 

 in de week van 2 december 4x sinterklaasdrives 

 16 en 20 december kerstdrives 

De inloop op vrijdagmiddag in de zomermaanden was een probeersel. We hebben dit geëvalueerd en zijn tot de 
conclusie gekomen dat er te weinig belangstelling voor is en dat het werk niet in verhouding staat tot wat het 
oplevert. Dit gaan we in 2025 dus niet meer doen.  
 
We zijn inmiddels een vaste waarde voor de club geworden en doen dit met heel veel plezier! Voor 2025 staan er 
weer leuke dingen gepland. 
 
Jullie horen van ons! 

Bouw 
Aan het eind van het verslagjaar bestaat de bouwcommissie uit Herman Vlug (voorzitter), Ruud de Heij en Pieter 
Speldenbrink en Klaas Kuik (huismeester).  
 
De stap 2 activiteiten zijn inmiddels volledig uitgevoerd. De keuring van ons nieuwe systeem en aangepaste 
meterkast is uitgevoerd en wij hebben het certificaat van goedkeuring ontvangen. Als laatste activiteit hebben we 
bij BKE de tekeningen van de installatie opgevraagd. Deze tekeningen zijn nodig om het onderhoud op de 
geïnstalleerde systemen goed te kunnen doen.  
Wel hebben we besloten om het onderhoud op ons klimaatsysteem onder te brengen bij Zijtveld. De redenen 
hiervoor zijn met name de hoge kosten voor het BKE onderhoudscontract en de toch wel gebrekkige 
communicatie met BKE. De subsidie van de gemeente Woerden is inmiddels toegekend en aan ons uitgekeerd.  
 
Stap 3 – Dakversteviging en energie neutraal maken clubgebouw. 
In 2024 is de dakconstructie versterkt door het verstevigen van de gordingen met extra houten balken aan de 
zijkanten van deze gordingen en het plaatsen van twee trekstangen. Het vervangen van de huidige eterniet platen 
op het dak door betere en lichtere dakplaten is minder urgent geworden, doordat de aanschaf van zonnepanelen 
gezien de nieuwe regelgeving per 1 januari 2027 voor ons niet interessant is. Wij verbruiken de meeste stroom op 
het moment dat onze zonnepanelen geen stroom opwekken hetgeen zou betekenen dat wij verplicht zijn om 
batterijen aan te schaffen zodat wij stroom kunnen opslaan en verbruiken wanneer er om gevraagd wordt. De 
aanschaf van batterijen met voldoende capaciteit is op dit moment te kostbaar en daarmee ook niet rendabel te 
krijgen.  De commissie leden doen nu onderzoek naar de gewenste materiaalsoort bij de dakrenovatie waarbij 
met name gelet wordt op de kosten, levensduur en besparing op het gewicht van de nieuwe dakplaten.  
 
Speerpunten 2025 
Voor dit jaar zijn de doelstellingen van de bouwcommissie: 
 

 Renovatie van de toiletruimtes. 

 Renovatie van het dak met mogelijk uitstel naar 2026. 

 Kleinere onderhoudswerkzaamheden zoals vervangen va het zeil in berghok. 
 

Aanvullende activiteiten 
Naast het bestuur en commissies is er een 3-tal aan het bestuur gelieerde functies actief: 

Lief&Leed: Ria Vermeij 
Het werk van Ria Vermeij is met betrekking tot de persoonlijke aandacht die gegeven wordt aan leden die het op 
de een of andere manier ‘lastig’ hebben. Het afgelopen jaar zijn er weer vele kaarten gebracht bij zieke leden, 
boeketten bloemen bezorgd en vele telefoontjes gepleegd. Toch zijn wij als Victoria niet altijd op de hoogte van 
leden die wellicht aandacht nodig hebben en dat ook op prijs stellen. Vandaar nogmaals een oproep aan alle 
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leden om op dit punt alert te zijn. De aandacht die vanuit de vereniging wordt gegeven kan rekenen op veel 
waardering.  

Beheer clubgebouw: Klaas Kuik  
Uiteraard horen hier ook de andere vrijwilligers bij die hand en spandiensten vervullen bij de verschillende 
reparaties en kleinere klussen aan ons clubgebouw. 

Kascommissie: Do Sahuleka en Annemieke van den Boogaard 
De kascommissie bestaat uit Do Sahuleka en Annemieke van den Boogaard. De Kascommissie heeft tijdens de 
laatste ALV van 20 maart 2024 de leden voorgesteld het bestuur decharge te verlenen inzake het gevoerde 
financiële beleid over 2023. In overeenstemming met het Huishoudelijk Reglement is de voorzitter (Do Sahuleka) 
vervolgens afgetreden. De nieuwe voorzitter is Annemieke van den Boogaard en Claudia van der Kaaden is 
gekozen tot lid. Vanwege de vakantie van Annemieke van den Boogaard zal Claudia het resultaat van de 
kascommissie aan de leden bekendmaken. 
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Woerdense Bridge Kroegentocht 2024 
In 2024 is de 24e editie van de Woerdense Bridge Kroegentocht gehouden op zaterdag 27 januari 2024. De leden 
van de commissie in 2024 die zich daarmee bezighielden zijn: Do Sahuleka, Anja van Leeuwen, Jacobine de Vries, 
Annemieke van den Boogaard en Herman Vlug.  
 

 
 
Sinds enkele jaren zoeken wij ieder jaar naar een goed doel waaraan wij een geldbedrag kunnen overmaken. Dit 
goede doel heeft bij voorkeur betrekking op iets voor kinderen. Hierbij moet je denken aan de broodtrommel 
actie die wij gesteund hebben in 2020, de speelgoedactie in 2023 en Sinar Maluku in 2024. 
 

 
 
Het is inmiddels ook duidelijk geworden dat deze kroegentocht een ‘Victoriaanse’ aangelegenheid is geworden. 
Dit omdat de andere 2 Woerdense bridgeclubs zijn afgehaakt. Dat wordt ten zeerste betreurd omdat het 
organiseren van zo’n activiteit best veel inzet en energie van vrijwilligers vergt. 
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Vrijwilligers BBQ 2024 
Voor al degenen die een daadwerkelijke bijdrage leveren aan de club, wordt jaarlijks een barbecue georganiseerd, 
dit jaar was dit op vrijdag 13 september 2024. Het was een heel gezellige bijeenkomst waar zo’n 20 leden bij 
aanwezig waren. 
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Clinic voor Ria Burggraaf door Danny Molenaar 
Ons lid Ria Burggraaf heeft meegedaan aan een quiz van de Bridgebond en heeft 1 van de 2 hoofdprijzen 
gewonnen. De clinic van Danny Molenaar (een speler van team NL) is niet alleen voor Ria, maar voor al onze 
clubleden. Op donderdagavond 21 november vanaf 19.30 uur is deze clinic gegeven met als belangrijkste 
onderwerp: Signaleren, en dan met name Romeins Lavinthal, en af- en tegenspelen.  
 
Veel leden (55 om precies te zijn) hebben deze toch wel heel leuke clinic bijgewoond. Zij werden ontvangen met 
gebak namens de NBB verzorgd en aangeboden door Tom van Wijk, accountmanager van de NBB. De leden (en 
dat geldt voor alle leden) kunnen de presentatie van Danny over dit onderwerp nalezen via deze link en de 
bijbehorende oefenspellen aangevuld met commentaar van Ruud nalezen via deze link. 
 
Onderstaand een aantal foto’s voor een indruk van deze avond. 

 

 
 

 

https://2015.bridge.nl/app/uploads/2024/11/Signaleren_-bewustwording-en-praktijk.pdf
https://2015.bridge.nl/app/uploads/2024/11/Danny-Molenaar-Clinic.pdf
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Financiën 
De grote investeringen in de nieuwe WTW-installatie zijn weliswaar al in 2023 betaald, maar ook in het afgelopen 
jaar is er nog flink geïnvesteerd in de aanpassing van de meterkast en het verstevigen van het dak. De totale 
kosten hiervan bedroegen ruim € 13.500, wat ten laste van de voorzieningen werd gebracht.  
 
Deze pot was aan het begin van het verenigingsjaar nog leeg maar werd geholpen door een subsidie van de 
Gemeente Woerden van € 15.000 en een ruim overschot over het jaar 2024 weer goed aangevuld, zodat ook het 
aanvankelijk nog op de balans geactiveerde bedrag van € 7.900 ook alsnog nog ten laste van de voorziening voor 
groot onderhoud kon worden gebracht. Het inzetten van ledencertificaten is niet nodig gebleken. 
 
Het clubgebouw staat op de balans voor de aanschafwaarde van € 68.000. De werkelijke waarde ligt belangrijk 
hoger. De meest recente WOZ-beschikking is van 23 februari 2024, waarin wordt uitgegaan van een waarde per  
1-1-2023 van € 334.000. Een nieuwe WOZ-beschikking zal zeer binnenkort worden ontvangen. 
 
Het resultaat over 2024 is belangrijk hoger uitgepakt dan begroot. Opvallend is de sterke stijging van de 
baropbrengst. De omzet kwam ca. 20% hoger uit dan begroot, terwijl de inkoopkosten door een onverminderd 
scherpe inkoop, voortdurend profiterend van aanbiedingen, zelfs lager is uitgepakt dan voorzien. 
 
Vermeldenswaard zijn ook de inkomsten, die door de evenementencommissie zijn gegenereerd. Dit betreft niet 
alleen de directe inkomsten en uitgaven, maar de georganiseerde evenementen vormen naast een doorgevoerde 
prijsverhoging op een aantal consumpties ook een belangrijke verklaring voor de toegenomen baromzet. De 
bezetting van ons clubgebouw is ook verbeterd het afgelopen jaar doordat, met name Annemieke Roos, zich 
hiervoor heeft ingespannen. De Thuiszorg, De Zonnebloem, de Caravanclub en verschillende VvE’s huren ons 
clubgebouw voor een of meerdere dagdelen. Uiteraard geeft dit ook een verhoging van de baromzet. 
 
 Ook de energierekening is behoorlijk lager uitgevallen dan voorzien. Wij zijn sinds november 2023 van het gas af, 
alhoewel de aansluiting nog intact is. Daar gaan we de komende periode onderzoek naar doen om deze definitief 
af te sluiten 
 
Pas in 2025 is een nieuw onderhoudscontract voor de nieuwe WTW-installatie afgesloten, waardoor zowel over 
2023 als 2024 geen dure onderhoudskosten zijn betaald. Dit verklaart het belangrijk hogere bedrag in de 
begroting voor het jaar 2025 voor de post materiaal en onderhoud. In 2025 (of 2026) moet het dak nog wel 
worden vernieuwd, maar hiervoor zijn de middelen al ruim aanwezig. Wel moeten wij rekening houden met extra 
onderhoudskosten, omdat het gebouw inmiddels al meer dan 30 jaar oud is en er af en toe vervanging of 
vernieuwing moet worden gedaan. 
 
Voorgesteld wordt om de contributie voor 2025 belangrijk te verlagen tot een bedrag van € 110 incl. btw en de 
kosten voor de vrije inloop op € 4 te brengen, waardoor ook een gezondere verhouding tussen contributie en 
vrije inloop ontstaat dan in 2024 het geval was. 
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Doorkijkje 2025 en verder 
Vorig jaar hebben wij ons beleidsplan voor de komende jaren gepresenteerd. In dit beleidsplan hebben we een 
aantal te realiseren doelstellingen voor de komende jaren geformuleerd. In dit hoofdstuk worden onze prestaties 
in 2024 geconfronteerd met de geformuleerde doelstellingen en kunnen we ook bepalen waar we nu staan en 
wat er verder nog beter kan. Voor de geïnteresseerde lezer is het volledige Beleidsplan als link aan de agenda van 
de ledenvergadering toegevoegd zodat ieder lid dit kan doorlezen. 
 
Wat waren ook alweer de geformuleerde speerpunten uit het Beleidsplan en waarop zouden wij gaan sturen 
vanaf 2024 en wat hebben we tot nu toe bereikt. 
 
1. Toename van ons ledenaantal waarbij wij circa 250 nastreven. 

 
Dat hebben we tot nu toe nog niet bereikt. In de loop van 2024 zijn we wel weer boven de 200 leden 
geweest, maar aan het einde van 2024 hebben toch 14 leden besloten hun lidmaatschap op te zeggen. 
Inmiddels staan we wel weer boven de 185 leden van vorig jaar en hebben we nog 16 potentiële leden die 
de beginnerscursus volgen, gestart op 6 februari van dit jaar. 
 

2. Verbeteren van ons imago naar een gezellige, sociale club waar iedereen op eigen niveau kan spelen door 
handig gebruik te maken van social media (Facebook, Google en de Woerdense Courant Het Kontakt) en in 
onze nieuwsflitsen (later ook te ontvangen door niet leden die zich voor de nieuwsflits hebben aangemeld). 
Door de inzet van deze media brengen we onze club en onze evenementen onder een breed publiek in 
Woerden en omstreken onder de aandacht. 
 
Hier hebben we echt stappen in gemaakt. In alle media zijn we op dit moment zichtbaar aanwezig en dat 
zie je ook terug in de opkomst bij de verschillende evenementen die door de evenementen commissie 
worden georganiseerd. Kenmerkend voor deze verbetering is de reactie van een van onze nieuwe leden, 
Joke Eijsvogel: 
 
Het is mij,na een lange afwezigheid, opgevallen,hoe ontzettend gezellig bridgeclub Victoria is .Dat  komt 
ontegenzeggelijk door een aantal actieve leden die zich met hart en ziel voor de club inzetten. Hartelijk 
dank hiervoor. Ik ben blij dat ik weer lid ben. 
 

3. Introduceren van nieuwe speelmomenten overdag in een week zodat je als oudere één of meerdere keren 
gezellig kan bridgen. 

 
Dit is nog wel een wens binnen onze club, maar het is lastig om hierin de juiste keuze te maken. Je ziet wel 
dat de opkomst bij de huidige middagen heel groot is en dat er dus wel ruimte is om een derde 
speelmiddag toe te voegen aan onze jaaragenda. Bij een extra speelmoment is het zeker noodzakelijk om 
de bezetting van wedstrijdleiding en arbitrage op orde te hebben. Inventariseren en plannen van de 
beschikbare leden is dan ook echt noodzakelijk. 
 

4. Afronden stap 2 vanuit de bouw commissie inclusief keuring en de dakversteviging (stap 3) van ons 
clubgebouw. 

 
Stap 2 is inmiddels afgerond. Het binnenklimaatsysteem werkt op de meeste momenten best wel goed en 
voldoet aan de verwachtingen. Dat het op sommige punten beter kan is ook waar, maar de oplossing is niet 
eenvoudig. We hebben in 2024 de dakversteviging gedaan door het verstevigen van de gordingen en het 
aanbrengen van trekstangen tussen de buitenmuren van ons clubgebouw. Ook hebben we besloten het 
onderhoud op ons klimaatsysteem onder te brengen bij Zijtveld en niet verder te gaan met het 
installatiebedrijf van BKE. Dit jaar, misschien uitgesteld naar volgend  jaar, wordt de dakreconstructie 
uitgevoerd. Aan de andere kant wordt ons clubgebouw steeds ouder en zullen we rekening moeten houden 
met reparaties en vervangingen. Een van deze vervangingen is de renovatie van de toiletruimtes die op dit 
moment wordt uitgevoerd of al uitgevoerd is. 
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5. Verbeteren van de clubgebouw bezetting. 
 

Ook hier hebben we belangrijke stappen gezet. Onder de bezielende leiding van Annemieke Roos is ons 
clubgebouw met enige regelmaat verhuurd aan derde partijen. Hierbij moet je denken aan de Zonnebloem, 
VvE verenigingen, de kampeer en caravanclub, Thuiszorg en meer. 
 

In de notulen van onze jaarvergadering van 2024 zijn ook een aantal wensen geformuleerd die de lijn uit 2023 
voortzetten. In het meerjaren scholingsplan van de TeCo is veel aandacht voor het verbreden van het technisch 
kader en het organiseren van cursussen voor de beginnende en gevorderde bridgers. Vanaf 6 februari 2025 is de 
beginnerscursus gestart en hebben wij ons volledig los gemaakt van de eerder gemaakte afspraken met Acol, 
zodat wij naar eigen inzicht cursussen kunnen organiseren. Ook het technisch kader is uitgebreid, maar kan nog 
wel beter en dan met name gericht op de arbitrage. 
 
Om stap 2 binnen ons verduurzamingplan goed te kunnen afronden is onze nieuwe installatie inclusief de nieuwe 
meterkast scope 10 gekeurd. Install Keur heeft onze nieuwe installatie gekeurd en ook goedgekeurd. We hebben 
een onderhoudscontract voor ons binnenklimaat systeem afgesloten met Zijtveld (in plaats van BKE, de 
leverancier van ons binnenklimaatsysteem). Wel moeten de installatie tekeningen nog worden opgeleverd door 
BKE, zodat Zijtveld het onderhoud op een juiste en efficiënte manier kan uitvoeren. 
 
De gemeente Woerden heeft inmiddels de subsidie van € 15.000,-- aan ons toegekend. Wij hebben 
verantwoording afgelegd over de uitgevoerde werkzaamheden, maar nog geen definitieve bevestiging van 
toekenning ontvangen. Het bedrag hadden wij al eerder ontvangen op onze rekening. Wel moeten wij rekening 
houden met hogere kosten voor het reguliere onderhoud van het clubgebouw, omdat deze toch ook wel ouder 
wordt. 
 
Ook werd gesproken om de jaarlijks terugkerende Woerdense Bridge Kroegen Tocht onder te brengen in een 
stichting. Dit is in 2024 onderzocht en uiteindelijk ook daadwerkelijk als een aparte stichting opgericht onder de 
nieuwe naam Woerdense Bridge Horeca Tocht. Deze stichting is inmiddels niet meer BTW-plichtig en  staat nu 
weer los van onze club. 
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Bijlagen 
 
Verslag ALV 20 maart 2024 
 

 

BRIDGECLUB VICTORIA SINDS 15-2-1960 

 

Concept 
 

 

Aanwezig: 

Klaas Kuik, Piny Kuik-de Horn, Ria Vermeij, Betty Verheul, Richtje de Jong-Tolsma, Carolien Meijer, Wim 
Boonstra, Ton Postmus, Hennie van der Horst, Nico van der Horst, Xandra de Groot, Annelies Visser, 
Berna de Smit, Paula Hendrikse, Els Souwerbren-Stoel, Anny Schutten, Barend Gerritsen, Greet Nap-van 
Maarseveen, Henny Lanjouw, Ria Burggraaf, Marga Vergeer, Rian Aben-Wijnen, Arie Hardijzer, Henk van 
Esch, Mieke van Esch, Gerjan van den Boogaard, Annemieke van den Boogaard, Ank Huizer, Do Sahuleka, 
Wil Lamboo, Cornelie Kleijne-Bijl, Dick Kleijne, Dirk Nap, Philip Groeneweg, Ruud de Heij, Claudia van der 
Kaaden, Albert de Jong, Annemieke Roos, Agatha van Baalen, Jan Hogenes, Herman Vlug en Petra de Jong 

Totaal 42 leden, 6 minder dan bij de laatste ALV 

Afwezig met kennisgeving: 

Barbara Fontijn, Francine Staatsen, Arnold van Hengel, Willy van Vliet, Marian Littel, Hans Weber, Josine 
Koudenburg-Berenschot, Tjeerd Koudenburg, Gertie Pinxteren, Carla Bril, Henk van der Vegt, Dineke van 
den Heuvel, Janny van Kersen-Goldsteen, Rob van Kersen, Marianne Sanders- Bekkering, Gert Sanders, 
Ria Kemperman, Kees Kemperman 

Totaal 18 leden, 4 minder dan bij de laatste ALV 

 
1 Opening 
De voorzitter opent om 19.30u de vergadering. In haar openingstoespraak wijst ze op de positieve gang van zaken 
in 2023, die volgens verwachting ook in 2024 te zien zal zijn. De aandacht gaat uit naar het werven van nieuwe 
leden en het aantrekken van meer vrijwilligers voor met name het versterken van het technisch kader binnen de 
club.  
 
2 Ingekomen stukken en mededelingen 
Er zijn geen bijzondere ingekomen stukken of mededelingen. 
PS: 
In de loop van de vergadering werd door Arie Hardijzer aangegeven een mail over foutieve verwerking van de 
afrekening consumpties te hebben gestuurd naar het algemene e-mailadres. Deze mail is niet herkend als 
ingekomen stuk voor de ALV. 
Tijdens de toelichting op de financiën is dit punt alsnog besproken.   
 
3.1 Jaarverslag 2023, notulen ALV dd. 20-3-23 
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld.  
Dank aan Carolien voor het opstellen van deze notulen. 
 
3.2 Jaarverslag 2023, toelichting algemeen 
Er volgt een korte terugblijk over 2023 en een doorkijkje 2024 met onze speerpunten voor de volgende jaren: 
 
Korte terugblik 2023: 
 
We kunnen terugkijken op een positief verlopen jaar waarin best veel gebeurd is. 
 
• Je ziet voor het eerst sinds de coronajaren geen afname van het aantal leden, maar een lichte stijging (naar ± 

184). 
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• Je ziet een hogere opkomst met name op de middagen, een stabiele maandagavond en een licht 
achterblijvende woensdagavond. 

• Wel zie je dat de gemiddelde leeftijd toeneemt en het aantal 75+ leden daarmee ook. Dit kan negatieve 
gevolgen hebben voor de activiteiten die door vrijwilligers worden gedaan binnen de club. Des te meer is het 
belangrijk om meer leden in de leeftijdscategorie (ver) daaronder te krijgen.   

• Het afgelopen jaar zijn 5 (ex) leden overleden waarbij de communicatie rondom het overlijden van Riet Valk 
niet goed was. De rouwkaart is niet bij ons binnengekomen en is later door iemand van de familie alsnog bij 
ons afgegeven. Daar is uiteindelijk niets meer mee gedaan waardoor het overlijden van Riet voor velen als 
een (onaangename) verrassing kwam. 

• De TeCo heeft cursussen georganiseerd voor de beginnende en gevorderde bridgers. Ook is geprobeerd om 
het technisch kader binnen de club te versterken waardoor met name Ruud en Agatha (een beetje) ontlast 
kunnen worden.  

• De Evenementen Commissie is gestart en heeft een aantal evenementen georganiseerd waarbij sommige ook 
toegankelijk zijn voor niet-leden. Denk hierbij aan de zondagmiddagen, die goed bezocht worden. 

• De BarCo heeft ook een goed jaar achter de rug. De opbrengst uit de bar omzet is goed mede doordat de 
inkoop zo goed mogelijk wordt gedaan door op het juiste moment de bier, wijn en fris bij een supermarkt te 
kopen. Ook is het clubgebouw vaker verhuurd aan derden.    

• In het clubgebouw is het binnenklimaat verbeterd door de installatie van warmtepompen met een 
mogelijkheid om in de zomer ook te koelen. Deze stap 2 is nagenoeg afgerond. De subsidieaanvraag bij de 
gemeente Woerden is inmiddels geaccepteerd.  

 
Doorkijkje en speerpunten voor 2024 en later: 
 
We gaan de positieve lijn uit 2023 doortrekken of we gaan dat in ieder geval proberen. De komende tijd sturen 
we op het volgende:   
 
• Leden zijn natuurlijk het meest belangrijke en daar gaat ook alle aandacht naar uit. We proberen het aantal 

leden te laten toenemen naar minimaal 250 waarbij de aanwas van leden gemiddeld bij voorkeur wat jonger 
van leeftijd is. Gezien de toename van het aantal ouderen in de maatschappij zou dit mogelijk moeten zijn. 
Wellicht helpt een extra speelmoment in de middag hierbij (de evenementencommissie is gestart met een 
onderzoek naar de mogelijkheden).  

• Om de (extra) speelmomenten te faciliteren heeft de TeCo een meerjaren scholingsplan opgesteld met 
daarbij de focus op het verbreden van het technisch kader en cursussen voor beginnende en gevorderde 
bridgers.  

• De communicatie commissie heeft een communicatieplan gemaakt om zo de evenementen via onze social 
media kanalen op tijd kenbaar te maken. Een aantal van deze evenementen worden toegankelijk voor niet-
leden (tegen een kleine vergoeding).  

• Wij moeten waarschijnlijk werk maken van meer naamsbekendheid en een iets ander imago: het is leuk om 
daar te spelen (huidig imago is met mes op tafel, maar dat is toch allang niet meer zo?). 

• Verbeteren van de bezetting van ons clubgebouw door o.a. verhuur aan derden. 
• Om stap 2 goed te kunnen afronden moet onze nieuwe installatie inclusief de nieuwe meterkast een scope 10 

certificaat krijgen. Deze maand keurt Install Keur onze nieuwe installatie. Ook moet nog een 
onderhoudscontract met BKE (= de leverancier) worden afgesloten en moet er nog een instructie handleiding 
worden gemaakt en de bediening van de nieuwe installatie nog worden uitgelegd aan een aantal leden. 

• Nadat stap 2 is afgerond gaan we in 2024 nog aan de gang met het verbeteren van de dakconstructie en het 
vervangen van de huidige zware eterniet platen door dezelfde platen maar dan veel lichter en beter 
geïsoleerd (stap 3 maar dan zonder zonnepanelen). 

• Ons clubgebouw is inmiddels meer dan 30 jaar oud en zoals het zich laat aanzien hebben we dus meer geld 
nodig voor het reguliere onderhoud.  

 
3.3 De commissies 
 
TeCo: 
Agatha doet een dringende oproep aan de leden om het technisch kader binnen de club te versterken. Daarvoor 
zijn een aantal cursussen vanuit de NBB beschikbaar die de TeCo bij voldoende belangstelling ook intern kan 
geven. Gerjan van den Boogaard vraagt of wat duidelijker kan worden aangegeven wat er nodig is om het 
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technisch kader te versterken en welke cursussen er dan gevolgd moeten worden. Het uiteindelijke antwoord is 
volgens Gerjan niet helemaal naar tevredenheid. De komende periode wordt het meerjaren-scholingsplan verder 
uitgewerkt om toch een duidelijk antwoord op de eerder genoemde vraag te kunnen geven. 
 
BarCo: 
De BarCo oogst applaus voor de wijze waarop zij met de inkoop omgaan. Wekelijks worden de aanbiedingen van 
de supermarkten opgehaald om de totale inkoopprijs zo laag mogelijk te krijgen. Wel is het zo dat we de prijzen 
van de consumpties hebben moeten verhogen mede als gevolg van de ingevoerde suikertaks. Deze verhoging is 
niet heel goed met de leden gecommuniceerd. De BarCo heeft op dit moment niet direct behoefte aan 
versterking. 
 
Evenementen Commissie: 
De evenementen commissie is bijna twee jaar geleden begonnen met het organiseren van verschillende 
evenementen denk hierbij aan de zondagmiddag drives. Voor 2024 worden evenementen georganiseerd die ook 
voor niet-leden tegen een kleine vergoeding toegankelijk zijn. De evenementen commissie werkt bij het 
organiseren van deze evenementen nauw samen met de TeCo en BarCo. 
 
Communicatie Commissie: 
De communicatie commissie heeft een communicatieplan opgesteld waarin er veel meer aandacht is voor het 
promoten van onze evenementen via social media. De aanzet hiervoor is al in 2023 door met name Carolien en 
Agatha gedaan en wordt nu verder uitgebreid. 
 
Bouw Commissie: 
De bouw commissie is druk bezig de werkzaamheden uit stap 2 (scope 10 keuring, servicecontract en oplevering) 
af te ronden. Hierna volgt stap 3 met de focus op de versteviging van het dak en het vervangen van de eterniet 
dakplaten. De aanschaf van zonnepanelen wordt voorlopig uitgesteld. Eerst wordt verder berekend in hoeverre 
de aanschaf van zonnepanelen voor ons voldoende rendement geeft. 
 
3.4 Jaarverslag 2023, toelichting financiële huishouding 
Het navolgende is een toelichting op een aantal aspecten inzake de clubfinanciën per 31 december 2023: 
 

 In de balans is de waarde van het gebouw teruggezet naar de boekwaarde van een aantal jaren terug. De 
actuele WOZ waarde is €334.000, hetgeen betekent dat er een stille reserve is van €266.000; 

 De aangevraagde subsidie bij de gemeente Woerden is aan ons toegekend. Het bedrag is € 15.000,--. We 
moeten nog wel (later) verantwoording afleggen aan de gemeente zodat de toewijzing van de subsidie 
definitief wordt; 

 De Bridgekroegentocht is inmiddels ook btw-plichtig geworden vanwege het formeel onderbrengen ervan bij 
BC Victoria. Onderzocht wordt of we de kroegentocht als zelfstandige stichting of vereniging kunnen laten 
werken; 

 Op de balans is een reservering opgenomen van €20.000 voor groot onderhoud/verduurzaming; 

 De laatste uitkering in het kader van de TASO regeling is definitief. Het gaat dan om €4.500 opgenomen in het 
financieel resultaat over 2022; 

 Het kassa systeem werkt goed op een paar incidenten na. Arie Hardijzer geeft aan dat hij heeft vastgesteld 
dat af en toe de consumpties dubbel in rekening worden gebracht (zie ook de opmerking bij de ingekomen 
stukken). Om dit te voorkomen stelt hij voor om het kassa systeem met twee schermen uit te rusten indien 
technisch mogelijk. Jan geeft aan dat dit niet nodig is. Je kunt het scherm zodanig plaatsen dat iedereen kan 
meekijken en als er om welke reden dan ook iets dubbel in rekening wordt gebracht, dit kort na constatering 
aan Jan door te geven, zodat hij dit kan corrigeren. Dit moet voldoende zijn om dit probleem op te lossen; 

 De kosten voor energie zijn gedaald van circa € 1.000,-- naar nu rond € 350,-- per maand als voorschotbedrag. 
Bij de jaarafrekening blijkt pas echt of de kosten voor energie daadwerkelijk gedaald zijn; 

 In het kader van de begroting 2024 is het niet nodig de contributie voor 2025 te verhogen. Mocht in de loop 
van dat jaar blijken dat dit onvoldoende is, dan zal in de volgende ALV een voorstel voor een aanvullende 
contributie worden gedaan. 
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4.1 Kascommissie, resultaat onderzoek financiële cijfers 2023 
Het rapport van de kascommissie is duidelijk en roept geen vragen op. De vergadering besluit dan ook het advies 
van de commissie te volgen en het bestuur decharge te verlenen over het gevoerde financiële beleid in het 
boekjaar 2023. 
 
4.2 Kascommissie, benoeming nieuw lid 
Zoals gebruikelijk dient een nieuw lid van de kascommissie te worden benoemd (zie artikel 8 van het 
Huishoudelijk Reglement). Barend Gerritsen is het aftredende lid en conform voornoemd reglement wordt 
Annemieke van den Boogaard dan automatisch de voorzitter van de nieuwe kascommissie. Tijdens de vergadering 
wordt Claudia van der Kaaden gekozen als gewoon lid. 
 
5 Begroting 2024 
De begroting voor 2024 wordt ongewijzigd vastgesteld. Zoals eerder vermeld is er geen reden om op dit moment 
de contributie voor 2025 te verhogen.  
 
6 Pauze 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
7.1 Bestuur, vacature nieuwe penningmeester vanaf 2025 
Jan stopt na zijn 3-jarige periode als penningmeester op 1 januari 2025. Tijdens de ALV heeft niemand zich direct 
als de mogelijke nieuwe penningmeester aangemeld. De komende maanden zullen we ons inzetten om een 
goede vervanger voor Jan te vinden. 
 
8 Rondvraag en sluiting 
Van de aanwezigen zijn er 3 leden die gebruik maken van de rondvraag: Wil Lamboo, Philip Groeneweg en Albert 
de Jong. De volgende onderwerpen worden aangesneden: 
 
d. Een duidelijke en meer door de zaal verspreidde tafelindeling; 

Agatha geeft op deze vraag aan dat de TeCo daar mee bezig is en dat er binnenkort weer standaard 
tafelindelingen komen (actie TeCo); 

e. BC Victoria staat bij Beweegteam Woerden en in het activiteitengids met kwikbridge vermeld; 
Wij moeten dit binnen het bestuur verder bespreken en kijken hoe wij ons extern gaan presenteren (actie 
bestuur); 

f. Er wordt nog maar weer eens op gewezen dat er bepaalde hygiënische gedragsregels zijn. Het is bv 
ontoelaatbaar dat mensen ongebreideld hoesten zonder anderen te vrijwaren van rondvliegende bacteriën.  
Dit is toch echt aan de leden om de gedragsregels te volgen. Hoewel dit zich ook binnen onze maatschappij 
voordoet (actie alle leden). 

 
Om 20:29 wordt de vergadering gesloten en gaan een aantal aanwezigen nog een paar rondjes bridgen. 
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Verslag financiën (resultaat, begroting en balans) 
 

 
 

 
 

Resultatenrekening Begroting 2024 Begroting 2025

Contributies 22.152,59€              22.200,00€              17.000,00€  

afdracht NBB 5.338,03€                5.200,00€                                     5.500,00€                

subsidie Gem Woerden 15.000,00€              

cursusgeld 991,74€                   1.200,00€                1.000,00€    

losse inloop 780,99€                   350,00€                   800,00€       

sponsorbijdrage/giften 240,55€                   250,00€                   -€             

Afkoopsommen bar 1.410,00€                

Bankrente 508,54€                   -€                         500,00€       

Baromzet 49.968,29€              41.000,00€              47.000,00€  

Statiegeld 41,90€                     77,40€                     

Inkoop bar 13.755,67€              15.000,00€                                   16.000,00€              

Overige baten/lasten 814,14€                   500,00€                                        

Verhuur De Veste 4.915,00€                4.800,00€                4.800,00€    

Evenementen 3.977,40€                5.144,10€                

Vrijwilligersvergoeding 3.796,50€                4.000,00€                                     4.000,00€                

Gas en Stroom 4.227,35€                6.500,00€                                     5.000,00€                

Water 636,55€                   600,00€                                        650,00€                   

Vuilafvoer/schoonmaak 1.511,80€                800,00€                                        1.500,00€                

Belastingen/heffingen 2.702,07€                2.400,00€                                     2.800,00€                

Verzekeringen 1.131,05€                1.150,00€                                     1.150,00€                

Materiaal/onderhoud 5.902,42€                4.000,00€                                     7.000,00€                

Bestuurskosten/lief & leed 449,75€                   1.000,00€                                     500,00€                   

Kassa/betaalautomaat 989,33€                   1.200,00€                                     1.000,00€                

Internetkosten 469,94€                   500,00€                                        500,00€                   

Bankkosten 383,49€                   325,00€                                        400,00€                   

Rente bankleningen 755,68€                   800,00€                                        700,00€                   

TECO 1.549,87€                1.000,00€                                     1.500,00€                

afrondingsvoordeel btw -2,25€                      500,00€                   

Afschrijvingen 5.952,59€                6.000,00€                                     6.800,00€                

Reserve groot onderhoud 47.000,00€              18.000,00€                                   15.000,00€              

Totalen 100.569,14€            102.003,34€            68.975,00€                                   69.800,00€              70.500,00€              71.100,00€  

Resultaat 1.434,20€                825,00€                   600,00€       

Balans per 31 december 2024

ACTIVA 31 december 2023 31 december 2024 PASSIVA 31 december 2023 31 december 2024

Gebouw en terrein 68.000,00€              68.000,00€              Eigen vermogen

Kapitaal 63.201,55€              63.917,36€              

Vlottende activa Resultaat boekjaar 715,81€                   1.434,20€                

Inventaris 7.787,00€                3.887,00€                63.917,36€              65.351,56€              

WTW-installatie 7.900,00€                -€                         

Kassa 1.980,00€                1.180,00€                Hypothecaire lening 22.465,00€              20.461,00€              

Stoelen 2.000,00€                1.000,00€                Voorziening groot onderhoud 381,45€                   26.799,45€              

Bridgemates 1.148,00€                935,00€                   

Koffiemachine 1.900,00€                

Voorraden Saldo betaalkaarten 3.521,20€                4.362,70€                

Voorraad bar 2.650,00€                2.600,00€                afkoopsommen bar 1.110,00€                

vooruitontvangen huur 450,00€                   660,00€                   

Liquiditeiten kortlopende schuld WBHT 10.000,00€              158,18€                   

NL27 RABO 0191 6966 92 6.890,82€                6.806,85€                

NL71 RABO 1268 3267 39 384,80€                   36.069,61€              

NL95 RABO 0304 7845 67 (WBKT) 4.867,54€                Bridgekroegentocht 3.515,76€                

Nog te ontvangen rente 188,41€                   508,54€                   

Te ontvangen BTW 7.564,20€                711,00€                   Nog te betalen posten 6.000,00€                5.805,11€                

Totaal 111.360,77€            123.598,00€            Totaal 111.360,77€            123.598,00€            


